

السيرة الذاتية: ا.م.د. وضاح حسن محي الخزعلي
جامعة اهل البيت/ كلية الاداب – قسم اللغة الانكليزية

C.V

Personal Info:

Name: Wadhah Hassan Muhi

Marital State: Married

Job: Asst. Prof. in Ahlulbait University (Since 2011 up till now)

DOB: 26/10/1964

Phone No.: 07703814796

Email: wadhahhasan7@gmai.com

Certificates:

1. BA degree in English Language and Literature 1988. (Almustansiryah university- college of arts- Dept. of English)
2. M.A. Degree in English Literature 2010. (University of Baghdad- College of Languages- Dept. of English).

Thesis: AFRICAN-AMERICAN WOMEN PLAYWRIGHTS'
PERSPECTIVES OF BLACKS' STRUGGLE IN SELECTED PLAYS
BY ALICE CHILDRESS AND LORRAINE HANSBERRY

Supervised by: Prof. Fareed Al-Gazazzi

3. PhD. in English Literature 2014. (Baghdad University- College of Atrs- Dept. of English)

Dissertation: ANXIETY AND COMPLEXITIES OF EXISTENCE
IN SELECTED POSTMODERN AMERICAN PLAYS

Supervised by: Prof. Dr. Abdulstar Al-Ani

Experiences:

- 1. 2 Years of Teaching (Lecturer) at College of Languages/English Dept./Baghdad University (2010- 2012)**
- 2. Asst. Prof. in Ahlulbait University in Karbla (Since2011 up till now))**
- 3. 4 years as a lecturer in the Open educational College (2014-2018)**

Qualifications

- 1. Fluent in Translation from Arabic to English and Vice Versa**
- 2. Computer Qualifications especially in Microsoft Office Programs**
- 3. Published Researches**
 - 1. The Concept of Childhood and Sterility in Samuel Beckett's *End Game & Not I.***
 - 2. Frustration and Physical & Moral Sterility in Eugene Ionesco's *Amedee***
 - 3. The Quest for Identity in Adrienne Kennedy's *funny House of a negro***
 - 4. Domestic Instability and Lack of Communication In Edward Albee's *American Dream* and *Delicate Balance***
 - 5. Self-Disclosure and Irrational Violence in David Rabe's *Streamers***

Teaching Experiences:

- 1. General Literature**
- 2. Drama for all periods (English & American Drama)**
- 3. 16th Century Poetry**
- 4. Romantic Novel (English & American Novel)**
- 5. Literary Criticism**

Reference People

- 1. Prof. Dr. Jabbar Hashim/ Assist Prof/ Baghdad University /Friend/
Mobile; 07713836516**

**2. Abdul Kareem Shareef/ Ph.D. Head of Dept. of English in Ahlulbait
University/ College of Atrs/ University of Baghdad**

Mobile: 07710575790

السيرة الذاتية: وضاح حسن محي الخزعلي

المعلومات الشخصية

الاسم: وضاح حسن محي

الحالة الزوجية: متزوج

المهنة : تدريسي (استاذ مساعد) في جامعة البيت منذ 2011

محل وتاريخ الولادة: بغداد 1964\10\26

رقم الهاتف: 07703814796

البريد الالكتروني: wadhahhasan7@gmail.com

الشهادات

- 1. بكالوريوس اداب في اللغة الانكليزية وادابها 1988 (الجامعة المستنصرية –كلية الاداب)**
- 2. ماجستير في الادب الانكليزي 2010 (كلية اللغات - جامعة بغداد)**
- 3. شهادة الدكتوراه في الادب الانكليزي (دراما) 2014 (كلية الاداب – جامعة بغدا)**

الخبرات

1. سنتين تدريس (محاضر) في قسم اللغة الانكليزية \ كلية اللغات \ جامعة بغداد (2010-2011) (2011-2012)
2. تدريسي (استاذ مساعد) في جامعة اهل البيت منذ العام 2011 و لحد الان
3. اربع سنوات محاضرا في الكلية التربوية المفتوحة (2014-2018)
4. لدي عدة بحوث منشورة في اختصاص الادب الانكليزي

المؤهلات

1. طلاقة في الترجمة من اللغة الانكليزية الى العربية وبالعكس
2. مؤهلات تخص الحاسوب خصوصا تطبيقات الاوفيس
3. البحوث المنشورة
1. البحث عن الهوية في مسرحية بيت الزنجية لادريان كندي (مجلة جامعة اهل البيت (2015)
2. اللامسؤولية والزيغ والنكران والخلاص في مسرحية(انا كريستي) ليوجين اونيل. (2016)
3. مفهوم الطفولة والجذب في مسرحيتي لعبة النهاية وليست انا لصاموئيل بيكت. (مجلة الدراسات اللغوية والترجمية) (2017)
4. الاحباط و العقم الجسدي و الاخلاقي (المعنوي) في مسرحية اميدي ليوجين يونسكو. (مجلة كلية المصطفى الجامعة) (2018)
5. عدم الاستقرار المنزلي و قلة التواصل في مسرحيتي ادوارد البي (الحلم الأمريكي و التوازن الدقيق) (2020)
6. الإفصاح عن الذات والعنف اللا عقلاني في مسرحية ستريمرز لديفد ريب.

Literary Endeavor- Vol. XII, No. 3 July 2021

الخبرات التدريسية :

1. الادب العام
2. المسرح الانكليزي والامريكي لكل الفترات.
3. شعر القرن السادس عشر
4. رواية العهد الرومانسي (الانكليزية والامريكية)

5. النقد الادبي

اشخاص ذو صلة

1. د. جبار هاشم (رئيس قسم اللغة الانكليزية السابق في كلية التربية للبنات- جامعة بغداد) \ صديق |
07713836516

2. د. عبد الكريم شريف (رئيس قسم اللغة الانكليزية في جامعة اهل البيت / صديق / 07710575790